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Савет за борбу против корупције је у току 2024. године одржао четири седницe,  на 

којима је разматрао и усвајао извештаје о феноменима системске корупције и 

предлоге за унапређење борбе против корупције које је достављао Влади као и рад 

Савета у новонасталој ситуацији. 

 

Састав Савета је следећи: 

Проф. др Мирослав Милићевић, председник, 

Александар Ћурчић, потпредседник, 

Душан Слијепчевић, члан, 

Миољуб Виторовић, члан, 

Проф. др Владан Јончић, члан, 

Едвард Јерин, члан. 

 

Савет је Председници Владе Републике Србије и Генералном секретаријату Владе 15. 

јуна 2023. године доставио предлог за именовање нових чланова,  како би се број 

чланова Савета ускладио са Одлуком о образовању Савета за борбу против корупције 

(„Службени гласник РС“, бр. 59/01, 42/03, 64/03, 14/06). Савет се руководио 

досадашњом праксом, а на основу члана 13 Пословника о раду, којим се уређује и 

врши избор чланова Савета за борбу против корупције. Влада се још увек није 

изјаснила у вези са достављеним предлогом.  

 

 

АКТИВНОСТИ САВЕТА 

 

1. Извештаји о феноменима системске корупције 

 

1.1. Извештаји Савета о феноменима системске корупције 

 

Савет за борбу против корупције доставио је 25.6.2024. године Влади Републике 

Србије Извештај Савета о феноменима системске корупције. Извештај је достављен и 

Генералном секретаријату Владе РС као и Врховном јавном тужилаштву. 

  

Бројни извештаји Савета имали су за циљ да се, Влада која је основала Савет за  

борбу против корупције, као своје саветодавно тело, упозна са потенцијалном 

корупцијом у областима које су високо ризичне, односно где се располаже и управља 

јавном имовином велике вредности. 

Поред тога предмет истраживања Савета је била и област владавине права, 

приватизације друштвеног капитала, медији и др. 

У свом раду Савет је наилазио на бројне препреке и проблеме, почевши од тога да 

многе државне институције нису достављале тражену документацију, па чак ни по 

решењима и налогу Повереника за информације од јавног значаја.  
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За такво непоштовање Савета и Повереника за информације од јавног значаја очито 

су институције налазиле упориште у ставу Владе према Савету.  

Наиме, ни једна Влада Републике Србије од оснивања Савета до данас није 

разматрала извештаје Савета, већ је сваки критички осврт Савета на одређене појаве 

у друштву, које би имале штетне и коруптивне последице, сматрала као 

супротстављање њој самој. 

Уместо подршке у раду Савета,  како би извештаји о потенцијалној корупцији били 

што комплетнији, често због недостатка документације, многе штетне и коруптивне 

појаве су остале прикривене, што не иде  у прилог Влади, ако  је изабрана да ради у 

најбољем интересу својих грађана.  

Савет се бројним препорукама обраћао Влади, да субјектима који су ускратили 

достављање документације Савету као што су: Републички геодетски завод, 

Министарство финансија, Пореска управа, Град Београд, Министарство одбране, 

Телеком Србије, Србијагас и др. наложи достављање документације и поштовање 

институције Повереника за информације од јавног значаја. 

Не само што нису испоштоване препоруке Савета већ се Влада „ потрудила “да 

новим законским решењима учини још више недоступним  одређене информације. 

Наиме 2016. године Савет је урадио Извештај о тајности података и тим поводом 

поднео Иницијативу Уставном суду за оцену уставности Уредби којима се у законом 

одређени степен  тајности уноси још један нови степен тајности, за чије одређивање 

не постоје јасни критеријуми. На тај начин се омогућава државним органима да не 

достављају одређене информације проглашавајући их као тајне, иако су оне можда 

од јавног интереса. Уставни суд није дао никакав одговор на поднету Иницијативу 

Савета. 

Поред, тога Савет је урадио и Извештај о пословању Републичког геодетског завода, 

указујући Влади и Министарству саобраћаја и инфраструктуре да  РГЗ не извршава 

решења Повереника и да Министарство изврши надзор над његовим радом. 

Нажалост осим претњи Савету од стране руководства РГЗ-а и прекида потпуне 

сарадње са Саветом других ефеката нема. 

Савет није током свог дугогодишњег рада ускраћен само за документацију која је 

предмет анализе, већ је све време радио у непотпуном саставу. Неколико истакнутих 

чланова Савета је преминуло, неки су напустили Савет, а избор нових чланова 

годинама остаје нерешен и поред упорног предлагања од стране Савета. 

Такав однос Владе према свом саветодавном телу има за последицу да и надлежне 

институције, МУП и тужилаштво, олако приступају извештајима Савета који им се 

достављају на даље поступање. 
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Све то није обесхрабрило Савет, који је и поред наведених околности у којима ради, 

дао на стотине препорука Влади Републике Србије како би се унапредила законска 

решења, којим би се сачувала јавна имовина и добра у општој употреби, уредио 

медијски простор и једном речју смањио простор за системску корупцију. 

 Савет ће наставити да ради у складу са Одлуком о оснивању, у нади да ће његов рад 

бити препознат као допринос борби против корупције не само у јавности, већ и од 

институције која га је основала.  

У том уверењу Савет препоручује Влади: 

- да се у приоритету изаберу нови чланови Савета, а на основу предлога Савета, 

имајући у виду да је то у складу са Пословником о раду Савета, на који ни једна 

Влада није имала примедбе; 

 

- да се извештаји Савета разматрају на седници Владе по препоруци Европске 

комисије и да се о ставу Владе по сваком извештају обавештава Савет; 

 

- да Влада задужи надлежна министарства и друге државне институције, на које се 

односи извештај Савета, да заједнички раде на решавању уочених проблема и 

потенцијалне корупције; 

 

- да се поштује институција Повереника за информације од јавног значаја и да 

свако неизвршавање његових решења има за последицу санкционисање 

одговорног лица у субјекту који не извршава решење. 

 

 

1.2. Извештај о положају РФПИО као туженог у огромном броју управних 

спорова због ћутања управе пред Управним судом у периоду 2013-2023. Године 

 

Савет за борбу против корупције је 29. јула 2024. године доставио Влади Републике 

Србије Извештај о положају Републичког фонда за пензијско и инвалидско 

осигурање као туженог у огромном броју управних спорова због ћутања управе пред 

Управним судом у периоду 2013-2023. године. Извештај је достављен и Генералном 

секретаријату Владе РС. 

 

Из наведених чињеница које су биле предмет овог Извештаја Савет указује на више 

закључака који проистичу из чињеничног стања и доказа којима је располагао 

приликом рада на предметном Извештају и то:              

- да је неажурност и несавесност у раду РФПИО у погледу захтева странака за 

остваривање њихових права из пензијског и инвалидског осигурања, довела до 

рапидног раста управних спорова са основом ћутање управе, чији се број од 2012. 

године до данас увећао за чак хиљаду пута;  
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- да се број управних спорова чији је основ ћутање управе само у року од пет година, 

дакле од 2019. до октобра 2023. године удесетостручио, односно да се са 3.937 

спорова, увећао на 44.186 спорова (према подацима РФПИО);  

  

- да је РФПИО претрпео материјалну штету сносећи трошкове управних спорова 

поводом ћутање управе, чија је висина 911.460.000,00 динара (деветсто једанаест 

милиона четристо шездесет хиљада динара), а заједно са трошковима извршења и 

каматама достижу око 1 милијарде динара;   

- да су рад и функционисање Управног суда због енормно великог броја предмета 

чији је основ ћутање управе у којима је тужени РФПИО, отежани;  

- да је укупна материјална штета коју је РФПИО претрпео надокнађујући тужиоцима 

трошкове поступка поводом изгубљених управних спорова по свим основама, у 

периоду од 2019. до 30. 09. 2023, достигла висину од 1.616.696.557,62 динара1 (једна 

милијарде шест стотина шеснаест милиона, шесто деведесет шест хиљада, пет 

стотина педесет седам динара) без извршних трошкова и  трошкова законске затезне 

камате.  

- да постоје поговарања како несавесност и неажурност у раду Фонда, није 

искључиви узрочник пораста управних спорова, већ да томе доприносе НН радници 

Фонда свесно, у договору са осигураницима, намерно проузрокујући ћутање управе, 

нечињењем - непоступањем у предметима, у намери да се „укалкулишу” у изазване 

судске трошкове поводом вођења управног спора; 

 

- да одговорност за штету, поред несавесних радника, сноси и руководство Фонда 

које, иако је од стране стручне службе фонда благовремено од 2018. године у више 

наврата упозоравано о незаконитим појавама и предлозима за њихово решавање, није 

ништа предузело у циљу спречавања таквих незаконитости и својим нечињењем 

допринело увећању штете;  

 

- да се даљи тренд раста броја ове врсте управних спорова може спречити двојако, са 

једне стране бољом организацијом самог Фонда и бољом ефикасношћу његовог рада, 

а са друге стране процесуирањем одговорних лица у Фонду, укључујући и 

подношење кривичних пријава; 

 

- да је неопходно утврдити материјалну одговорност запослених у РФПИО.  

 

Савет предлаже Влади Републике Србије: 

- Да наложи Министарству за рад, запошљавање, борачка и социјална питања, с 

обзиром да је укинут Надзорни одбор Републичког фонда за пензијско и 

инвалидско осигурање, да изврши надзор над законитошћу рада Фонда и 

његовог непоступања који за последицу има огроман број тужби чији је основ 

ћутање управе у којима је тужена Дирекција РФПИО. 

                                                 
1 Одговор РФПИО под ознаком 72/ 07-9213/2023-1 од 3.11.2023. године 
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- Да Управни одбор Републичког фонда за пензијско и инвалидско осигурање, 

чији већински састав сачињавају чланови које бира Влада Републике Србије, 

приликом усвајања извештаја о раду и извештаја о финансијском пословању 

Фонда, утврди да ли постоји одговорност директора и руководства РФПИО за 

непоступање и незаконитост у раду фонда као разлогом за подношење тужби 

због ћутања управе и њихових трошкова, као и укупних трошкова свих врста 

управних спорова, поводом којих је РФПИО обавезан да у периоду од 2019. 

до октобра 2023. године исплати износ од 1.616.696.557,62 динара, те да у 

складу са тим предузме законом и Статутом фонда одговарајуће радње. 

 

 

1.3. Извештај о финансирању спорта и спортске инфраструктуре у Републици 

Србији 
 

Савет за борбу против корупције доставио је 24.10.2024. године Влади Републике 

Србије Извештај о финансирању спорта и спортске инфраструктуре у Републици 

Србији. Извештај је достављен и Генералном секретаријату Владе РС као и 

Министарству спорта. 

 

На основу података из овог Извештаја,  Република Србија издваја значајна средства 

за развој спорта и спортске инфраструктуре. Према подацима Министарства спорта 

достављених Савету, у претходне четири године издвојено је око сто деведесет 

милиона евра преко Министарства спорта највише гранским савезима, Олимпијском 

и Параолимпијском комитету.  

Значајно више средстава, од оних која се издвајају кроз редовне програме, односно 

близу четири милијарде динара или око 34 милиона евра, пренето је кроз такозвани 

Covid програм, у 2020-ој и 2021. години, највише Кошаркашком, Одбојкашком, 

Рукометном,    

 Ватерполо и др. савезима. Поред савеза додатна средства су добила и спортска 

предузећа, међу којима су највеће износе добили: СП Атлетика 2022 доо, EURO 

VOLLEY 2021 доо, Предузеће за организацију мушког квалификационог коша, 

Предузеће за организацију квалификационог турнира у кошарци, Предузеће за 

првенство света у рвању и др. 

 Према подацима Министарства спорта за ове две године кроз редован и COVID 

програм укупно је потрошено око 9,7 милијарди динара или око 83 милиона евра. 

 Имајући у виду, да у периоду изолације, због болести изазване корона вирусом није 

било већих окупљања, физичких активности и такмичења, није јасно у које сврхе у 

оволиком износу су ова средства потрошена. Контролу трошења средстава коју 



Савет за борбу против корупције Владе Републике Србије 

ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

 7 

добијају спортски савези, Олимпијски и Параолимпијски комитет суштински нико не 

врши, већ они само формално на прописаним обрасцима достављају Министарству 

спорта финансијске извештаје, које Министарство нема капацитет да исконтролише, 

а то очито не ради ни буџетска инспекција. 

Такву сумњу Савет налази у чињеници да у четворогодишњем периоду, где је 

потрошено близу двеста милиона евра, на спортске активности и инфраструктурне 

пројекте преко Министарства спорта, није била утврђена ни једне злоупотребе тих 

средстава, што само упућује на закључак да није било праве контроле њиховог 

трошења. 

Министарство није доставило ни једну анализу сврсисходности трошења наведених 

средстава, односно колико она доприносе спортским резултатима, појединачним и 

екипним, условима и квалитету живота и рада спортиста, инвалида, деце и младих, 

или у великој мери користе задовољењу потреба запослених у спортским савезима и 

другим  спортским институцијама. 

 

Поред тога што нема праве контроле трошења средстава за разне спортске 

активности, изградња спортске инфраструктуре је такође веома упитна. 

Наиме, посебан одјек у јавности има изградња четири фудбалска стадиона и то: у 

Лесковцу, Зајечару, Лозници и Сурчину.  

Имајући у виду да за три стадиона није рађена студија оправданости и изводљивости 

а за један стадион кад је градња већ почела, поставља се питање да ли су они 

приоритетно потребни Србији у тим местима, са капацитетом и ценом изградње.  

За стадионе у Лозници, Зајечару и Лесковцу коначна вредност у односу на 

предрачунску повећана је за двадесет милиона евра, па је њихова укупна коначна 

цена око сто милиона евра (податаке доставило Министарство за јавна улагања). 

Поред цене изградње, стадионе оптерећују и трошкови њиховог одржавања. Иако 

Министарство спорта има надлежност одржавања и управљања спортским објектима, 

па самим тим и стадионима, Влада је својим Закључком наметнула додатне трошкове 

оснивањем посебног друштва ФСС Стадиони, које је у власништву Фудбалског 

савеза Србије, а Фудбалски савез Србије, између осталог, добија средства и из 

републичког буџета. Савет изражава сумњу да ће рад овог друштва бити 

транспарентан, имајући у виду да на захтев Савета друштво није доставило 

елементарне информације а то су: колики су месечни трошкови одржавања стадиона 

и које су годишње планиране активности, као и очекивани приход. 

Одлуке где ће се градити стадиони, у ком облику и величини, са којим пратећим 

садржајима очито нису једине које су донете у веома уском кругу политички 

утицајних личности, већ и одлука да се сви поступци учине мање транспарентним, а 

самим тим подложним корупцији и злоупотребама јавних средстава. 

Због свега наведеног, Савет сматра да је недопустиво кршити Закон о 



Савет за борбу против корупције Владе Републике Србије 

ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

 8 

министарствима, Закон о спорту и Закон о државној управи. На тај начин се 

надлежности Министарства спорта, а то су пре свега послови који се односе на 

припрему, израду и реализацију пројеката у области изградње спортских објеката и 

инфраструктуре од значаја за Републику Србију, преносе без икаквог правног основа 

на друга министарства са потпуно различитим надлежностима. Ако изостаје права 

контрола трошења средстава у Министарству задуженом за спорт и спортску 

инфраструктуру, како ће се тек контролисати изградња спортске инфраструктуре у 

Министарству финансија. 

У вези са напред изнетим, а са циљем да трошење јавних средстава у области спорта 

и спортске инфраструктуре буде транспарентније, па самим тим и подложно већој 

контроли, Савет даје одређене препоруке. 

 

 

- да Влада Републике Србије наложи Министарству финансија да поштује 

институцију Повереника за информације од јавног значаја и доставља тражене 

информације, не само Савету, већ и свим другим заинтересованим лицима; 

- да се поштују надлежности Министарстава у складу са Законом о 

министарствима; 

- да Министарство спорта обавља послове изградње и одржавања 

инфраструктурних пројеката у спорту у складу са Законом о министарствима; 

-  да изградња већих инфраструктурних пројеката, не само у спорту, не може 

почети без урађене и јавно доступне студије изводљивости; 

-  да се изградња инфраструктурних објеката у Републици Србији врши у складу 

са приоритетима њених грађана, на основу јавне расправе, почевши од локалног 

до републичког нивоа; 

-  да се стратегије и акциони планови доносе по приоритетима, да о њима 

одлучује струка и да се након њиховог усвајања поштују; 

-  да се поштује Закон о јавним набавкама и да се његова примена избегава 

међудржавним споразумима, као и да се контрола спровођења поступка јавних 

набавки и одабира понуђача другачије регулише законом, како би се одабир 

„јединог“ понуђача свео на најмању меру; 

-  да се ојачају капацитети Министарства спорта, у делу контроле трошења 

бесповратних средстава намењених спортским активностима и да се та средства 

сврсисходно троше.  

-  да анализе о сврсисходном трошењу буџетских средстава и њиховом 

конкретном доприносу здрављу, пре свега кроз спорт деце и младих, као и 

афирмацији државе, буду јавно доступне; 

-  да буџетска инспекција и друге надлежне институције приоритетно изврше 

контролу трошења буџетских средстава која се додељују спортским савезима ( 



Савет за борбу против корупције Владе Републике Србије 

ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

 9 

посебно Кошаркашком, Одбојкашком, Рукометном, Ватерполо и др. пре свега у 

годинама спровођења COVID програма). Савет већ неколико пута даје препоруке 

Влади да се ојачају капацитети буџетске инспекције, како би се вршила озбиљна 

контрола трошења буџетских средстава не само у спорту. 

-  да надлежне институције, МУП и тужилаштво, испитају околности под којима 

је процењена вредност за изградњу стадиона у Зајечару, Лесковцу и Лозници 

увећана за око 20 милиона евра након завршетка изградње; 

-  да се испита оправданост оснивања друштва „ФСС Стадиони“ у власништву 

Фудбалског савеза Србије за потребе одржавања новоизграђених стадиона у 

Зајечару, Лесковцу и Лозници, као и да подаци о раду тог друштва буду јавно 

доступни. Поред тога, јавности мора благовремено бити доступан податак какви 

су даљи планови око одржавања стадиона, имајући у виду да је у медијима изнета 

информација да ће тај посао бити поверен странцима; 

-  да се учини јавно доступном Студија изводљивости која се односи на изградњу 

Националног фудбалског стадиона са пратећим садржајима на територији 

општине Сурчин, независно од тога што је урађена након почетка градње 

стадиона. 

 

 

2. Остале активности 

 

 

 

        2.1.Сарадња са државним органима 

 

 

 

Савет за борбу против корупције је и у 2024. години наставио са својим учешћем  у 

изради Националне стратегије за борбу против корупције за период 2023-2028. и 

пратећег Акционог плана. Представник Савета и члан Радне групе проф. др Владан 

Јончић је редовно и активно  учествовао на свим састанцима Радне групе и 

обавештавао Савет о предузетим активностима и обавезама. 

 

 

Дана, 22. маја 2024. године одржан је састанак између представника Савета за борбу 

против корупције и Агенције за спречавање корупције. На састанку су разматране 

активности и обавезе Савета из Акционог плана за ПГ 23. 
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2.2.Сарадња са међународним организацијама, институцијама, невладиним 

организацијама и новинарским удружењима 

 

 

Дана 14. марта 2024. године одржан је састанак председника Савета проф. др 

Мирослава Милићевића и члана Савета Душана Слијепчевића са представницима  

Европске комисије. Тема састанка је била тренутно стање и изазови у раду Савета. 

 

Председник Савета проф. др Мирослав Милићевић одржао је састанак 23. априла 

2024. године са холандском новинарком „The Economist“ Ингрид Герцама. Тема 

састанка је била стање корупције у Србији. 

 

Председник Савета проф. др Мирослав Милићевић одржао је састанак 26. априла 

2024. године са гдином Бартом де Брујином, регионалним координатором за 

владавину права у амбасади краљевине Холандије у Србији. Тема састанка је била 

упознавање са радом Савета, изазовима и даљим плановима у раду Савета.   

 

Председник Савета проф. др Мирослав Милићевић одржао је састанак 25. јула 2024. 

године са Сербаном Тотоеским, експертом за праћење резултата (РОМ) за Грађански 

ангажман за грађански интегритет, регионални ИПА пројекат, у име Европске комисије. 

Тема састанка је била разговор о резултатима пројекта, о потенцијалним користима за 

Србију и уопштено говорећи, о ефикасности подршке ЕУ сектору владавине права кроз 

овакве пројекте. 

 

Савет је учествовао и на бројним конференцијама и саветовањима које су се 

одржавале онлајн, преко ЗООМ апликације, као што су: конференције у организацији 

Транспарентност Србија, конференције и предавања у организацији Београдског 

центра за људска права, Партнери Србија, НУНС-а и УНС-а, БИРОДИ, Агенције за 

спречавању корупције, Повереника за информације од јавног значаја, УСАИД-а., 

Института за истраживање корупције Кареја из Панчева и РЕРИ. 

 

2.3.Поглавље 23 

 

 

На састанку Подобора за правду, слободу и безбедност који је одржан је 12. и 13. 

марта 2024. године учествовао је председник Савета проф. др Мирослав Милићевић 

и члан Савета Душан Слијепчевић,  на којем су представљене најновије информације 

у вези са извештајима у којима су обрађени случајеви високе корупције као и 

активности Савета за претходни период. 

 

На састанку Одбора за стабилизацију и придруживање који је одржан 11. децембра 

2024. године у Београду, учествовао је председник Савета проф. др Мирослав 

Милићевић и члан Савета Душан Слијепчевић. На састанку су представљени подаци 
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и информације које је Европска комисија тражила од сваке институције у складу са 

својим надлежностима и активностима из Акционог плана за Поглавље 23.  

 

 

 

 

        2.4.Иницијативе Савета 

 

Мишљење Савета о правним и друштвено економским последицама 

примене члана 102. Закона о планирању и изградњи 

 

 

Мишљење које следи заснива се на увидима у: спорни члан 102. Закона о планирању 

и изградњи; Устав; одлуку Уставног суда  ИУз-68/13; и друге изворе. 

Чланом 102, ст. 1. и 2. Закона о планирању и изградњи прописано је: 

   „Право коришћења на грађевинском земљишту, претвара се у право својине, без 

накнаде. 

Право својине из става 1. овог члана стиче се даном ступања на снагу овог 

закона, а упис права својине врши орган надлежан за послове државног премера и 

катастра, по службеној дужности.“ 

Под речима „претвара се“, подразумева се бестеретно проширење права коришћења, 

стицањем осталих права која  у својој укупности чине својину у целовитом смислу.  

Чланом 102. ст. 3, 4, 5. и 6. Закона о планирању и изградњи, прописано је: 

Право својине на катастарској парцели уписује се у корист лица које је уписано 

као власник објекта, односно објеката који се налазе на тој парцели, односно 

лица које је уписано као носилац права коришћења на катастарској парцели на 

неизграђеном грађевинском земљишту, осим за: 

1) лица чији је положај одређен законом којим се уређује спорт, као и 

удружења; 

2) земљорадничке и стамбене задруге; 

3) лица на која се примењују одредбе прописа Републике Србије и 

билатералних међународних уговора којима се уређује спровођење Анекса Г 

Споразума о питањима сукцесије ("Службени лист СРЈ - Међународни уговори", 

број 6/02) и 

4) друштвена предузећа. 
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За лица из става 3. тач. 1) и 2) овог члана стицање права својине на грађевинском 

земљишту у јавној својини биће уређено посебним прописима. 

За лица из става 3. тачка 3) овог члана стицање права својине на грађевинском 

земљишту у јавној својини биће уређено по окончању сукцесије у складу са 

Анексом Г Споразума о питањима сукцесије ("Службени лист СРЈ - 

Међународни уговори", број 6/02). 

За лица из става 3. тачка 4) овог члана, стицање права својине на грађевинском 

земљишту у јавној својини биће уређено по окончању приватизације тих правних 

лица. 

Дакле, применом чл. 102. Закона, не само да се врши претварање права коришћења 

грађевинског земљишта у право својине, већ се врши и ex леге приватизација овог 

земљишта, и то без накнаде.  

Наведено је једини суштински циљ ове законске одредбе. Ради се заправо о 

својеврсној приватизацији земљишта у јавној својини. 

То значи, да је цитирано законско решење искључиво у приватном интересу - његова 

последица је директно увећавање квантума приватне својине, на рачун јавне, 

понавља се без накнаде - државним поклоном. 

Пре 11 година, одлуком Уставног суда ИУз-68/2013, утврђено је да тадашњи члан 

103. ст. 1. Закона о планирању и изградњи (стари), који гласи: Трошкови 

прибављања права коришћења грађевинског земљишта обухватају, у смислу овог 

Закона, укупну ревалоризовану цену капитала, односно имовине исплаћене у 

поступку приватизације, односно укупну ревалоризовану цену исплаћену за 

имовину или део имовине привредног друштва или другог правног лица у 

стечајном или извршном поступку, као и друге стварне трошкове, није у 

сагласности са Уставом.  

Између осталог, Уставни суд је установио да не постоји задовољавајуће образложење 

законодавца у вези са постојањем  јавног интереса за цитирано норимирање из чл. 

103, уз указивање на последицу коју би изазвала примена оспореног члана, а 

огледала би се у прекомерном оптерећивању друштвене заједнице. 

Овакав став Уставног суда заснива се на чињеници да прописивање оспореног члана 

није било засновано на објективном и разумном основу и да се није заснивало на 

објективним показатељима који би чинили разлог за давање прописане погодности. 

Сада се (новим) чланом 102. Закона прописује, да се право коришћења на 

грађевинском земљишту претвара се у право својине без накнаде.  

Евидентно је да су погодности које се дају чл. 102. још веће него раније, и 

еквивалентно изазивају још веће оптерећивање друштвене заједнице него ранији 

неуставни чл. 103.   
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Образложења законодавца која се заснивају на предвиђањима да ће грађевинско 

земљиште бити активирано даљом градњом и додатним оживљавањем грађевинског 

тржишта и тржишта некртетнина, што ће довести до увећања јавних прихода због 

убирања пореза,  неизвесна је околност, јер либерално тржиште није увек 

предвидиво, што значи да ефекти примене оспореног прописа могу бити и крајње 

негативни - штетни. 

Поред тога, сагледавање интереса друштвене заједнице не може се заснивати на 

пројекцијама јавних прихода и будућег профита. 

Годину дана од када је актуелни члан 102. Закона прописан, не виде се знаци 

задовољавања јавног интереса у било ком смислу, што је емпиријска потврда да 

образложење потребе новог прописивања чл. 102. није било у интересу друштвене 

заједнице. 

На крају се напомиње, да је изворно нормирање  претварања права коришћења у 

право својине (из 2009. године), имало за циљ постизање правног јединства 

земљишта и зграде. За постизање оваквог циља, поклањање јавне својине, сигурно 

је, није нужна и пожељна мера. 

Због наведеног, Савет сматра да је у интересу друштвене заједнице брисање члана 

102. Закона о планирању и изградњи или његова измена у правцу увођења правичне 

и економски оправдане накнаде за конверзију. 

 

 

          2.5. Статус предмета у извештајима о 24 спорне приватизације 

 

 

Савет је наставио да прати статус предмета 24 спорне приватизације. Дописом 

Врховног јавног тужилаштва од 11. децембра 2024. године, сходно активностима 

2.1.2.4. предвиђеној ревидираним Акционим планом за Преговарачко поглавље 23, 

достаљен је годишњи извештај за 2023. годину о поступању јавних тужилаштава у 

вези са Извештајима Савета.  

 

ПРЕДМЕТ „Нуба“- Виши суд у Београду- Посебно одељење донео је пресуду  

12.07.2017. године којом је окривљене огласио кривим и осудио на казне затвора и то 

једног окривљених на казну затвора у трајању од 3 године и 6 месеци, другог 

окривљеног на казну затвора у трајању од 3 године и трећег окривљеног на казну 

затвора у трајању од 1 године. Такође, према окривљенима су изречене и мере 

безбедности забране вршења позива, делатности и дужности. Дана 16.05.2018. године 

Апелациони суд у Београду –Посебно одељење укинуо је наведену пресуду Вишег 

суда у Београду Посебно одељење и вратио предмет на поновно суђење.Главни 

претрес  је у поновном поступку, започет  21.5.2019. године, је завршен и дана 
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9.12.2021. године је објављена пресуда којим су сви окривљени ослобођени од 

оптужбе.Тужилаштво за организовани криминал је 24.5.2022. године изјавило жалбу 

на првостепену пресуду и другостепени поступак је у току. Апелациони суд у 

Београду, Посебно одељење за организовани криминал је 31.1.2023. године донело 

пресуду ( примљену у ЈТОК 29.3.2023. године) којом су сва три окривљена 

правноснажно ослобођени оптужбе. 

ПРЕДМЕТ „Моби 63“ – Тужилаштво за организовани криминал је обавестио Савет 

да је у току предистражни поступак. 

ПРЕДМЕТ „Сартид“– Тужилаштво за организовани криминал је обавестило Савет 

да је у току истрага по наредби тужилаштва од 30. 3,.2013. године, чека се извештај 

МУП-а РС који након више ургенција од старне тужилаштва није достављен. Такође, 

преко амбасаде САД тражене су информације од америчких правосудних органа, а 

одговор још увек није добијен. Дана 11.9.2019. године упућена је још једна ургенција 

МУП РС којом се захтева предузимање појединих истражних радњи везано за 

приватизацију и продају поменутог предузећа. На поменуте ургенције до дана 

извештавања није добијен одговор. 

ПРЕДМЕТ „Југоремедија“- У наведеном  предмету подигнута је оптужница дана 

10.5.2013. године против четири лица. Након спроведеног поступка донета је 

првостепена пресуда, којом је првоокривљени осуђен а остала лица ослобођена. 

Тужилац је 2.4.2020. године изјавио жалбу на првостепену пресуду. Одлуком 

другостепеног суда од 13.9.2021. године укинута је првостепена пресуда и предмет је 

враћен на поновни поступак првостепеном суду. Поновни поступак пред Посебним 

одељењем Вишег суда у Београду започет 18.1.2022. године. У односу на 

првоокривњеног поступак је обустављен усклед смрти , а провостепеном пресудом 

Посебног одељења Вишег суда у Београду од 3.11.2022. године су троје окривљених 

ослобођени од оптужбе. Тужилаштво за организовани криминал је изјавило жалбу на 

првостепену пресуду 10.11.2022. године. Другостепени суд је одлучујући по жалби 

Јавног тужилаштвва за организовани криминал  26.5.2023. године донело пресуду 

којом је потврдио првостепену ослобађајућу пресуду. 

ПРЕДМЕТ „Новости“- Тужилаштво за организовани криминал  је обавестио Савет 

да је у току предистражни поступак.  

ПРЕДМЕТ „Лука Београд“.  У наведеном предмету оптужница је поднета против 8 

лица дана 4.12.2013. године. Виши суд у Београду Посебно одељење дана 26.12.2017. 

године донео је ослобађајућу пресуду. Против наведене пресуде Тужилашћтво за 

организовани криминал изјавило је жалбу. Одлучујући по жалби8 тужилаштва 

Апелациони суд у Београду, дана 20.3.2020. године донео је решење којим је укинуо 

пресуду Вишег суда у Београду – Посебно одељење за организовани криминал, те је 

предмет враћен првостепеном суду на поновно одлучивање. Виши суд у Београду , 

дана 10.01.2020. године поново је донео ослобађајућу пресуду према свим 

окривљенима. Тужилаштво за организовани криминал је изјавило жалбу на 

првостепену пресуду 8.4.2020. године. Жалба је одбијена и провостепена пресуда је у 

целости потврђена. 

ПРЕДМЕТ „АТП „Војводина“ из Новог Сада“- У наведеном предмету дана 

14.07.2015. године подигнута је оптужница против два лица и то против једног због 
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кривичног дела злоупотреба положаја одговорног лица из члана 234 став 3 у вези 

става 1 КЗ и кривичног дела злоупотреба положаја одговорног лица из члана 234 став 

1 КЗ, а против другог због кривичног дела Злоупотреба положаја одговорног лица из 

члана 234 став 3 у вези става 1 КЗ. Виши суд у Београду дана 17.11.2016. годинe 

донео је решење о обустави кривичног поступка против једног лица због кривичног 

дела злоупотреба положаја одговорног лица из члана 234 став 1 КЗ услед наступања 

апсолутне застарелости кривичног гоњења. Након одржаног припремног рочишта, 

главни претрес је заказан више пута, при чему је један од окривљених више пута 

изостао са главног претреса и преко браниоца доставио медицинску документацију, 

услед чега је суд заказао вештачење здравственог стања окривљеног на околност да 

ли окривљени може да присуствује главном претресу и износи своју одбрану, те 

након спроведеног вештачења првоокривљеног према истом одређен притвор 

решењем Вишег суда у Београду дана 4.6.2019. године, те је наведена мера за 

обезбеђење присуства окривљеног, на предлог браниоца, замењена мером понуђеног 

јемством дана 14.6.2019. године. Главни претрес је у току. Дана 11.12.2023. године 

донета је наредба Вишег суда у Београду о економско-финансијском вештачењу, 

чека се налаз и мишљење вештака. 

ПРЕДМЕТ „Просвета“- Предмет се налази у фази предистражног поступка. 

ПРЕДМЕТ „Срболек“- Сходно Закону о организацији и надлежности државних 

органа у сузбијању организованог криминала, тероризма и корупције који се 

примењује од 01.03.2018. године, предмет је достављен на поступање Посебном 

одељењу за сузбијање корупције Вишег јавног тужилаштва у Београду. Након више 

ургенција упућених Одељењу за сузбијање привредног криминалитета, Пу за град 

Београд, достављен је извештај 11.7.2019. године о додатно прикупљеним подацима, 

као и извештај 4.11.2019. године, који извештаји су размотреним и дана 5.7.2021. 

године донето је решење о одбачају кривичне пријаве. 

ПРЕДМЕТ „Беопетрол“-  Дана 25.5.2022. године, достављен је коначни извештај 

МУП РС, а 5.10.2022. године и МУП ПС, ДП, УКП, СБПОК, Јединица за финасијске 

истраге је доставила свој извештај Тужилаштву за организовани криминал. Из 

прикупљених података и од стране МУП достављених извештаја закључено је да не 

произилазе чињенице које би указивале да се у конкретном случају ради о било ком 

кивичном делу у смислу 2. и 3. Закона о организацији и надлежности државних 

органа у сузбијању организованог криминала, тероризма и корупције, као ни 

чињенице које би указивале на било које друго кривично дело чије се гоњење 

предузима по службеној дужности. 

ПРЕДМЕТ „Азотара Панчево“-  У наведеном предмету поднете су 3 оптужнице, 

које су спојене и води се јединствен поступак. Поступак је у фази главног претреса ( 

због измене састава већа главни претрес је 18.2.2020. године започет изнова). 

ПРЕДМЕТ „ Извештај о државном и задружном земљишту у поступку 

приватизације“ – На подручју месне надлежности АЈТ у Новом Саду поступа се у 

93 предмета. 

ПРЕДМЕТ„ Извештај о притисцима и контроли медија у Србији“ – У току је 

истражни поступак по кривичној пријави УКП Одељења за сузбијање привредног 

криминала од 28.8.2019. године. Наредба о спровођењу истраге донета је 29.8.2019. 



Савет за борбу против корупције Владе Републике Србије 

ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

 16 

године против четири физичка лица и једног правног лица. Истражни поступак је и 

даље у току. Дана 23.6.2021. године донета је наредба о економско-финансијском 

вештачењу. Тужилаштво за организовани криминал је добило налаз 28.12.2022. 

године и овај налаз је достављен браниоцима и окривљенима да евентуално доставе 

примедбе на налаз уколико их имају. У току је доношење јавнотужилачке одлуке. 

ПРЕДМЕТ „ Извештај о незаконитом спровођењу приватизације БД „АГРО“ – 

Дана 15.12.2016. године подигнута је оптужница против 6 лица због постојања 

оправдане сумње да су извршили кривично дело Злоупотреба положаја одговорног 

лица 234 став 3 у вези става 1 КЗ и кривично дело Злоупотреба службеног положаја 

из члана 359 став 3 у вези става 1 КЗ. Донета је првостепена ослобађајућа пресуда у 

односу на све окривљене на коју је Тужилаштво за организовани криминал изјавило 

жалбу 21.8.2020. године.У другостепеном поступку је дана 26.5.2021. године донета 

правноснажна пресуда којом је потврђена првостепена ослобађајућа пресуда. 

 

 

ПРЕДМЕТ „Извештај о сврсисходности трошења буџетских средстава јединица 

локалне самоуоправе“ – Предмет формиран пред ВЈТ Смедерево је сходно Закону о 

организацији и надлежности државних оргаан у сузбијању органозованог криминала, 

тероризма и корупције који се примењује од 01.03.2018. године, достављен на 

поступање Посебном одељењу за сузбијање корупције Вишег јавног тужилаштва у 

Београду. Предмет је у фази предистражног поступка још увек се врше провере. 

Основно јавно тужилаштво у Панчеву један предмет доставило је на поступање 

Посебном одељењу за сузбијање корупције Вишег јавног тужилаштва у Београду. 

Након прикупљања потребних обавештења и изјашњења финансијског форензичара 

донета је одлука да нема места покретању кривичног поступка и предмет је 

архивиран. 

Пред Вишим јавним тужилаштвом у Суботици у раду је један предмет који се налази 

у фази истраге. Након спроведене истраге, дана 19.7.2020. године подигнута је 

оптужница против 3 лица и пред Вишим судом у Суботици је у току главни претрес. 

Основно јавно тужилаштво у Зрењанину поступило је по једном предмету који је 

уступљен Посебном одељењу за сзбијању корупције Вишег јавног тужилаштва у 

Новом Саду. У наведеном предмету донета је одлука да нема места кривичном 

гоњењу било ког лица за било које кривично дело за које се гоњење предузима по 

службеној дужности. 

ПРЕДМЕТ „Извештај о располагању непокретностима града Београда“ – сходно 

Закону о организацији и надлежности државних оргаан у сузбијању органозованог 

криминала, тероризма и корупције који се примењује од 01.03.2018. године, предмет 

је достављен на поступање Посебном одељењу за сузбијање корупције Вишег јавног 

тужилаштва у Београду. У наведеном предмету је дана 8.12.2020. године донета 

одлука да нема места кривичном гоњењу било ког лица за било које кривично дело за 

које се гоњење предузима по службеној дужности. 

 ПРЕДМЕТ „Извештај о приватизацији пољопривредног земљишта у РС“ – На 

подручју месне надлежности АЈТ Београд формирано је 7 предмета где је у току 

предистражни поступак. На подручју месне надлежности АЈТ Нови Сад формирано 
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је 32 предмета. У ВЈТ Нови Сад формирано је 9 предмета, од чега је за 6 предмета 

тужилаштво нашло да нема основа за покретање кривичног поступка. Преостала 2 

предмета су решена током 2019. године док је један предмет достављен Посебном 

одељењу за сузбијање корупције Вишег јавног тужилаштва у Новом Саду. Од тога у 

ВЈТ Суботица формирано је 6 премета, од чега је 3 решено док је 3 предмета остало 

у раду. У току 2020. године, у сва три предмета донете су службене белешке да нема 

основа за покретање кривичног поступка, односно да нема доказа да се у радњама 

неког лица стичу обележја кривичног дела чије се гоњење предузима по службеној 

дружности.  У ВЈТ Зрењанин формирано је 9 предмета који су достављени 

Посебном одељењу за сузбијању корупције Вишег јавног тужилаштва у Новом Саду, 

у ВЈТ Сремска Митровица формиран је 1 предмет у коме је дана 13.3.2021. године 

сачињена службена белешка да нема доказа да је извршено кривично дело приликом 

издавања у закуп пољопривредног земљишта у државној својини. У ВЈТ Шабац 

формирано је 7 премета од чега је тужилаштво за 4 премета нашло да нема основа за 

покретање кривичног поступка а преостала 3 су токим 2019. године завршени. 

Посебном одељењу за сузбијање корупције Вишег јавног тужилаштва у Новом 

Саду достављено је укупно 10 предмета од чега је 8 предмета решено, један је 

уступљен на  надлежност Основном јавниом тужилаштву у Кикинди, док је један 

остао у раду и у току је прикупљање потребних обавештења. Основно јавно 

тужилаштво у Кикинди је након извршених провера нашло да нема основа за 

покретање кривичног поступка. Поступање је у току  по два предмета уступљена од 

стране ВЈТ у Зрењанину, у фази су предистражног поступка и прикупљања 

потребних обавештења. На подручју месне надлежности АЈТ Крагујевац 

формирано је 16 предмета. У ОЈТ Пожаревац формирано је 2 предмета од чега је за 

оба предмета тужилаштво нашло да нема основа за покретање кривичног поступка. У 

ОЈТ Краљево формирам је 1 предмет након чега је донета одлука да нема места 

покретању кривичног поступка.  Посебном одељењу за сузбијање корупције 

Вишег јавног тужилаштва у Краљеву у току 2020. године су вршене провере 

поводом дела извештаја у коме се указује на могуће злоупотребе приликом давања у 

закуп земљишта у јавној својини, па је након извршених провера донета одлука да 

нема основа за покретање и вођење кривичног поступка против било ког лица за 

било које кривично дело за које се гоњење предузима по службеној дужности, а у 

погледу располагања пољопривредним земљиштем у држвној својини од стране 

јединица локалне самоуправе.  

ПРЕДМЕТ „ Извештај о јавности у раду Републичког геодетског завода“ 

Републичко јавно тужилаштво доставило је дана 10.01.2019. године Извештај Савета 

за борбу против корупције Апелационом јавном тужилаштву у Београду ради 

упознавања и прослеђивања надлежном тужилштву на поступање. Предметни 

извештај достављен је на поступање Посебном одељењу за сузбијање корупције 

Вишег јавног тужилаштва у Београду, а затим је 4.8.2021. године уступљен на 

надлежност Тужилаштву за организовани криминал. Тужилаштво за организовани 

криминал је 11. августа 2021. године од Посебног одељења за спречавање корупције 

Вишег јавног тужилаштва у Београду примило извештај о јавности у раду 

Републичког геодетског завода. Тужилаштво је на основу тог извештаја 26.8.2021. 
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године доставило МУП, УКП, СБПОК захтев за прикупљање потребних обавештења 

у циљу провера навода из извештаја. МУП је тужилаштву доставио свој извештај 

30.11.2021. године. Након разматрања садржаја достављеног извештаја о извршеним 

проверама и прикупљање документације ово тужилаштво је 29.12.2021. године 

донело јавнотужилачку одлуку да нема места покретању кривичног поступка против 

било ког лица за које кривично дело за које се гоњење предузима по службеној 

дужности. 

ПРЕДМЕТ „Извештај о располагању објектима специјалних болница за 

рехабилитацију у својини Републичког фонда за пензијско и инвалидско 

осигурање и државној, односно јавној својини. У току је предистражни поступак у 

оквиру кога се прикупљају потребна обавештења и додатни подаци неопходни ради 

доношења јавнотужилачке одлуке. 

ПРЕДМЕТ „ Извештај о реализацији инфраструктурних пројеката на 

Железници“- У току је предистражни поступак . На основу захтева за прикупљање 

потребних обавештења од 6.10.2020. године, МУП је 10.5.2021. године доставио 

извештај поводом ког је Тужилаштво за организовани криминал дало налог за 

прикупљање додатних обавештења у вези са подацима наведеним у извештају. Одсек 

за сузбијање корупције МУП-а је доставио извештај дана 27.12.2021. године. На 

основу поменутог извештаја и свих прикупљених доказа у предистражном поступку 

11.1.2022.године донета је јавнотужилачка одлука да не постоје основи сумње да су 

одговорна лица Министарства грађевинарства, саобраћаја и инфраструктуре и 

привредног друштва „ Инфраструктура Железнице Србије“ а.д. Београд 

злоупотребила средства буџета РС у полу реализације инфраструктурних пројеката 

на железници који се тичу брзе пруге Београд- Будимпешта, обзиром да су по 

оконачњу уговорених послова оправдана сва уплаћена авансна средства из буџета 

РС.  

ПРЕДМЕТ „Извештај о приватизацији Института за водопривреду „Јарослав 

Черни“- Тужилаштво за организовани криминал је 21.2.2022. године примило 

извештај Савета за борбу против корупције и исти је датз на даље поступање 

заменику тужиоца за организовани криминал. Тужилаштво је упутило МУП захтев за 

прикупљање потребних обавештења 25.3.2022. године како би се проверили наводи 

из извештаја. Након добијеног извештаја МУП-а 6.7.2022. године донета је 

јавнотужилачка одлука да нема места покретању кривичног поступка. 

ПРЕДМЕТ „Извештај о приватизацији бањског комплекса Жубор“- У предмету 

формираном у вези са извештајем Савета за борбу против корупције који се односи 

на приватизацију бањског комплекса Жубор – Куршумлијска и Врањска бања 

Тужилаштво за организовани криминал је покренуло предистражни поступак. 

Достављен је захтев за прикупљање потребних обавештења 30.3.2022. године и 

2.12.2022. године . Ово тужилаштво је 9.2.2023. упутило ургенцију МУП, а потом и 

захтев за прикупљање потребних обавештења 3.5.2023. године и ургенцију 9.11.2023. 

Након тога је достављен извештај МУП који је предмет анализе и доношења 

јавнотужилачке одлуке.  

ПРЕДМЕТ „Извештај о активностима након продаје више бањских 

комплекса“- У предмету формираном на основу извештаја Савета за борбу против 
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корупције у вези са активностима након продаје више бањских комплекса, 

Тужилаштво за организовани криминал је упутило захтев за прикупљање потребних 

обавештења МУП УКП СБПОК 19.4.2022. године. Након тога ово тужилаштво је 

упутило и четири ургенције (25.7.2022., 30.11.2022., 1.2.2023. и 6.3.2023. године) у 

циљу поступања по захтеву тужилаштва. Извештај МУП је у међувремену достављен 

и предмет је анализе, тако да је доношење јавнотужилачке одлуке у току. 

ПРЕДМЕТ „Извештај о изградњи кабинске жичаре (Гондола)“- У предмету 

Вишег јавног тужилаштва у Београду, Посебног одељења за сузбијање корупције 

поступак је у предистражној фази и врше се провере. По захтеву тужилаштва 

достављени су списи ЈП Скијалишта Србије, списи ЈКП Зеленило Београд, списи ГО 

Нови Београд и списи Градске управе града Београда-Секретаријат за комуналне и 

стамбене послове. Дана 29.9.2023. године тужилаштво је упутило више захтева за 

прикупљање потребних обавештења државним органима и чекају се њихови 

извештаји. 

 

Против потпредседника Савета професора др Мирослава Милићевића вођена су два 

кривична поступка пред Првим основним судом у Београду и то за: Извештај о 

давању у закуп непокретности у јавној својини, где је поступак у току и Извештај о 

злоупотребама у примарној приватизацији на примеру Привредног саветника доо 

Београд, где је поступак окончан због застаре. Поднета је и тужба против Савета од 

стране Љубомира Подунавца за наводе из Извештаја о власничкој структури и 

контроли медија у Србији. У предмету Љубомира Подунавца против Савета за    

борбу против корупције тужба је одбачена. Савет истиче да је у овом периоду као и у 

претходном, трпи велике притиске због рада на извештајима који се сачињавају на 

основу прикупљених информација и документација од релевантних институција. 

Савет и овом приликом наглашава да су извештаји Савета о високој корупцији у 

којима се изражава одређена сумња на постојање неправилности у раду појединих 

институција. 

Савет је од свог оснивања отворен за дискусију са Владом РС и њеним 

институцијама о свим ставовима, препорукама и појединостима истакнутим у 

извештајима.  

 

 

2.6. Награда ,,Верица Бараћ“ за допринос борби против корупције 

 

Савет за борбу против корупције није организовао доделу награде „ Верица Бараћ“ за 

допринос борби против корупције. 

 

2.7. Представке грађана 

 

Савет за борбу против корупције је у 2024. години примио 62 представке грађана. У 

складу са својим овлашћењима, пристигле представке Савет прослеђује надлежним 

државним институцијама, а у њима су често садржане информације које се користе и 

за израду извештаја о примерима крупне, системске корупције. Савет одговоре 
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надлежних институција о предузетим радњама прослеђује подносиоцима представки. 

Грађани у 2024. години превасходно указују на корупцију у правосуђу, злоупотребе у 

државним органима и малверзације приликом продаје пољопривредног земљишта, 

указују и даље на корупцију у процесу приватизације, у образовању, и у спровођењу 

јавних набавки. 

 

 

 

 3. Реализација Плана рада и буџета Савета 

 

На основу Одлуке Владе Републике Србије о изменама Одлуке о образовању Савета 

за борбу против корупције („Службени гласник РС“, бр. 14/06), чланови Савета 

примају накнаде за свој рад, које се исплаћују са конта 423. Висина накнада за рад 

члановима Савета одрђује се у складу са Пословником о раду, а на основу Плана рада 

за наведену годину. За рад на извештајима и иницијативама Савет повремено 

ангажује и експерте из различитих области, чији хонорари се такође исплаћују са 

конта 423. 

Техничку и административну подршку раду Савета обезбеђује Генерални 

секретаријат Владе Републике Србије. Како би на адекватан начин пратио феномене 

корупције и домаћа и међународна искуства и проблеме у борби против корупције, 

Савет има канцеларију у згради Владе Републике Србије, са две телефонске линије. У 

оквиру канцеларије Савет ангажује сараднике на основу уговора о делу и уговора о 

привременим и повременим пословима, на пословима праћења и обраде феномена 

системске корупције, комуникације са јавношћу и подносиоцима представки, обраде 

и архивирања предмета, праћења и анализе медијског извештавања о корупцији и 

борби против корупције у Србији, праћења и превода међународних иницијатива и 

искустава у борби против корупције, одржавања интернет презентације, 

истраживања и техничке припреме за потребе рада на извештајима и иницијативама 

Савета, организацијe конференција и припрема седница и састанака Савета и др. 

Сарадници Савета се исплаћују са конта 423. 

Буџет Савета у 2024. години износио је 27.821.000,00 динара. Утрошена средства на 

реализацију активности предвиђених Планом рада Савета за 2024. годину износе 

27.694.000,00 динара. 

Активности предвиђене Планом рада за 2024. годину које због недостатка или 

недоступности информација нису реализоване у овом периоду биће уврштене у План 

рада за 2025. годину. 

 

 

У Београду,   29. мај  2025. год.                     

 

 

                                                                                            ПРЕДСЕДНИК САВЕТА   

                       

                                                        Проф. др Мирослав Милићевић 


